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• Vi har fået svar fra kommunen ang. affaldshåndtering og den individuelle betaling af den. 
Summa summarum var at vi ikke kan lave en fællesbetaling, da den opkræves over 
skattebilletten. Det giver dog også nogle fordele og rettigheder i henhold til kommunen, 
som bestyrelsen undersøger nærmere. Den øgede affaldsudgift for den enkelte husstand, 
vil indgå i behandlingen af den fremtidige havelejeregulering i henhold til den nye 
lejekontrakt. Dette vil ske på næste ordinære generalforsamling. 

• Vi behandlede en klage fra et medlem over et andet. Bestyrelsen undersøger sagen og 
indkalder med al sandsynlighed de to parter til mægling til næste bestyrelsesmøde.

• Det er kritisabelt, at Energiudvalget, uden om bestyrelsen, har foranlediget udsættelse af 
både informationsmøder og evt. implementering af fjernvarme i Engly. 

• En klage fra et medlem over en håndværkers hårdhændede behandling af hække, træer og 
postkasser på Rosengangen blev behandlet. De skadeslidte er blevet kompenseret af 
håndværkeren.

• Foreningen vil fremover modtage kopier af medlemmers byggetilladelser fra kommunen, til 
brug for Englys arkiv.

• Bestyrelsen har undersøgt muligheder for at sikre Englys pengebeholdning mod bankkrak. 
Disse undersøgelser og samtaler med kyndige personer i branchen, har resulteret i den 
konklusion at vores penge er tilstrækkeligt sikkert placeret i Arbejdernes Landsbank. 

• Bestyrelsen har fået fikset at der er igen kommet lys i havemandens skur.

Næste bestyrelsesmøde er den 13. september hos Lotte i have nr. 13.


